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Verksamhetsberättelse säsongen 2019-2020 

 

Trots ett tidigt och abrupt slut på säsong pga. rådande situation med COVID19, så får man ändå 

konstatera att FBC Vingas fjärde verksamhetsår varit ett händelserikt år som kännetecknats av 

stora framgångar för både representationslag Herrar och Damer, bättre stöd för träningar och 

coachning för våra juniorlag och en lyckad lansering av innebandyskolan för de allra yngsta – en 

viktig rekryteringsbas för hela vår verksamhet.  

• Vi har fortsatt att driva mot en starkare klubbkänsla genom att uppmuntra till olika 

aktiviteter, träffar och samarbeten mellan lagen.  

• Vi har omförhandlat våra samarbetsavtal med Klubbhuset och Salming samt våra 

sponsoravtal med Brixly, Citysjukhuset, Kranpunkten och Sould. Vi uppskattar alla våra 

samarbetspartners! 

• Under våren 2020 har styrelsen arbetat fram en plan för fortsatt utveckling av vår förening 

med hjälp av vår idrottskonsulent från RF/SISU och i samarbete med våra ledare och 

tränare. Pga. snabb tillväxt bland representationslag, utmaningar med halltider, avsaknad 

av egen klubblokal m.m. har vår förening fått lite växtvärk och en del utmaningar; vi har 

kommit fram till att vi behöver fokusera extra hårt på 3 områden utöver det vanliga arbetet 

och har nu skapat specifika fokusgrupper för dessa: 

- Rekrytering av nya ungdomar och hjälp/stöd med att starta upp nya ungdomslag 

- Behålla och attrahera nya sponsorer till förening (ger oss ekonomiska förutsättningar 

för fortsatt tillväxt och framgång) 

- Lösa hallfrågan på kort och långt sikt (med tillgång till fler träningstider). På kort sikt 

diskuterar vi med innebandyförbundet möjlighet att träna i flera hallar, på långt sikt 

fortsätter arbetet med Idrottscenter West där FBC Vinga kommer att få en egen 

innebandyhall – ligger 4-5 år bort i tid 
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Styrelsen och tränare/ledare är helt eniga kring vårt främsta långsiktiga mål: vi vill vara en 

förening där så många som möjligt ska ges möjlighet att vara kvar så länge som möjligt. 

Säsong 2019-2020 omsätter FBC Vinga 700 tkr och har ekonomin i balans men har som alltid en 

svår period med likviditet i slutet på säsongen och under sommarmånaderna. Under våren 2020 

har verksamheten stannat av pga. Covid-19, vilket medfört vissa ekonomiska konsekvenser och vi 

har inte heller kunnat genomföra VINGA-dagen i april som planerat. Vi hoppas kunna starta säsong 

2020-2021 lite tidigare än normalt och dessutom kunna arrangera VINGA Dagen den 30 augusti 

2020.  

 

Styrelsen har haft 8 st protokollförda möten utöver all löpande kommunikation och diverse 

arbetsgrupper.  

 

Viktiga händelser under året är bl.a.: 

- Efter en framgångsrik säsong klättrar vårt A-lag Damer upp till Div 1, vilket är helt makalöst 

efter knappt 2 år tillsammans, starkt jobbat alla spelare, ledare och tränare! 

- Efter en tuff start på säsongen har kom vårt A-lag Herrar tillbaka starkt och klättrade upp 

till Div 2, även detta ett fantastiskt resultat och grymt jobb av hela ledar/tränarstabben! 

- Vårt gemensamma JAS lag HJ18 med FIBK (Frölunda) fick många svåra matcher i sin serie, 

men desto längre laget tränat ihop ju starkare och mer sammansvetsade har de blivit. Inför 

nästa säsong har vi dock valt att avsluta samarbetet och kommer istället erbjuda våra 

juniorer möjlighet att spela JAS i VINGAs färger. Vi kommer dessutom anmäla oss till en 

nystartad U23-serie istället för vårt tidigare B-lag. Eget JAS och U23 kommer att ge en 

bättre möjlighet att förbereda ungdomarna för seniorspel! 

- För våra damjuniorer har det varit tufft att få ihop truppen då vi saknar spelare och många 

av F02’orna spelat med A-laget. På samma sätt som för herrjuniorerna tror vi att U23-

serien kommer att ge bättre förutsättningar för fortsatt spelarutveckling.  
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- Övriga ungdomslag (P10, F07-08, P08, P07 och P06) har bedrivit verksamhet på ett mycket 

bra sätt. Vår modell med blandning av föräldratränare och ungdomsledare för de yngre 

lagen fungerar väldigt bra. Många ungdomar gör ett sagolikt arbete som ledare, som 

domare eller som hjälptränare. 

- Vi har genomfört regelbundna gemensamma målvaktsträningar en gång i månad. 

- Vi har fortsatt med innebandyskola på lördagar för att attrahera yngre spelare till vår 

förening. Inför säsong 2020-2021 är tanken att starta ett eget lag för pojkar födda 2011-

2012, fortsätta med innebandyskolan och starta en ”innebandylekis” för de minsta. 

- Vårt tappra Veteranlag Herrar har kämpat på hela säsongen och har alltid kul tillsammans 

oavsett resultat  

- Vi har tecknat ett nytt och förbättrat 3-årigt avtal med Klubbhuset och Salming vad gäller 

kläder, utrustning etc. 

- Vi har omarbetat design på våra matchställ något, paketerat vårt sponsringserbjudande 

samt omförhandlat våra avtal med Brixly (f.d. Erlandsson Bygg), Citysjukhuset, 

Kranpunkten och Sould. Inför nästa säsong söker vi fler sponsorer, så har ni idéer eller 

kontakter, hör gärna av er! 

- Vi har genomfört tränarträffar för att säkerställa en röd tråd och gemensam spelidé mellan 

de olika lagen och tagit fram en spelar- och ledarutbildningsplan för säsong 2020-2021 

- Arbetet med hallfrågan i samarbete med övriga klubbar i närområdet (ÄFF, PTBK, ÖHK),  

Idrottscenter West, har gått framåt. Vi är nu i det så kallade planprogrammet och  

Stadsbyggnadskontoret har påbörjat arbetet med att sätta upp olika referensgrupper i 

området. Det återstår många steg innan en ny hall står färdig och tidsuppskattningen är i 

bästa fall ca 4 år men det börjar kännas ”på riktigt” nu.   
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Inför nästa säsong blir det en hel del ändringar i våra A-lag (se högre upp). Juniorverksamheten 

kommer att styras mot JAS och nya U23-serien istället för lägre divisioner i seniorserier.  

Direkt efter sommaren kommer vi att intensifiera våra insatser för att ”fylla på underifrån” och 

rekrytera nya barn i yngre åldrar och ungdomar till förening så att vi kan starta nya ungdomslag, 

både på kill- och tjejsidan.  

 

Göteborg juni 2020 

Styrelsen FBC Vinga 


